
 

Udviklingsområde ved Hou Havn 

 
På byrådsmødet 31.10.2019 var der et lukket dagsordenspunkt: 

Salg af udviklingsområde ved Hou Havn. 

Redaktionen er vidende om, at byrådet skulle forholde sig til to 

selskaber, som havde budt på arealet med forskellige forslag, 

hvoraf kun det ene er kendt i lokalområdet. 

Det er pt. ikke lykkes at få kendskab til byrådets valg; men vi ved, 

at Hou Fællesforum, Hou Lystbådehavn, Hou Maritime 

Idrætsefterskole og Egmont Højskolen som interessenter og på 

borgernes vegne spændte afventer at blive inddraget i det videre 

forløb. 



Lad os håbe, at der nu er truffet eller træffes beslutninger, som 

betyder, at der snart sker noget på arealet til byens og borgernes 

bedste. 

07.11.2019/Ryan Moric 

 


